
第一图书网, tushu007.com
<<新闻英语攻坚战>>

图书基本信息

书名：<<新闻英语攻坚战>>

13位ISBN编号：9787802555488

10位ISBN编号：7802555485

出版时间：2010-7

出版时间：企业管理出版社

作者：赵洁  编译

页数：247

版权说明：本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介，请支持正版图书。

更多资源请访问：http://www.tushu007.com

Page 1



第一图书网, tushu007.com
<<新闻英语攻坚战>>

内容概要

有多少人为了探索如何学好英语而苦思冥想，有多少人为了记住英语单词而绞尽脑汁，有多少人为了
扩大英语阅读量而不知所措⋯⋯     读完这本书，你会发现，英语学习就在我们生活的每一天里——了
解当前的国际时事热点，熟悉常用的国际政治和新闻用语，体会西方不同的文化——这一切并不难。
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作者简介

　　赵洁，甘肃会宁人，北京外国语大学英语语言学硕士，曾在大型国有企业和外资企业就职。
爱好广泛，一直坚持阅读国内外报刊杂志。
　　学英语的信条是“Little by little，step by step”，只有不断积累，才能学好英语。
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章节摘录

　　Elsewhere，a paial eclipse was visible across much of Asia.　　In India，millions gathered in open spaces
from the west coast to the northern plains，with clouds parting in some cities at dawn-just before the total eclipse.
　　But thick clouds and an overcast sky obscured the view at the Indian village of Tar-egna，“epicentre”of
the eclipse，says our correspondent in the area.　　Many of the thousands of people who gathered there to watch
the eclipse left the vil-lage disappointed.　　“We were apprehensive of this cloudy weather but it was still a
unique experience with morning turning into night for more than three minutes.”scientist Amitabh Pande told
the Associated Press news agency.
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